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RISTI KOOLI HOOLEKOGU 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Harju-Ristil, 11. november 2024.a. 

Algus kell 18.00 

Lõpp kell 20.00 

 

Koosoleku juhataja: Cäty Õunloo 

Kohal: Krista Kohtla, Julia Sälik, Kristo Matson, Kristel Vahemaa, Jüri Alter, Maia Heidemann, 
Marge Remmik, Jüri Kukk, Kadi Trepp, Kaisa Annus, Erlin Kink 

Puudusid: Kristel Kesküla, õpilasomavalitsuse esindaja 

Päevakord: 

1. Hoolekogu tegevuskava, eesmärgid ja koosolekute ajad 2024-2025 õppeaastal  
2. Ülevaade kooli ja lasteaia eelarvest  
3. Kooli hariduskvaliteedi hindamine koostöös Eesti Hariduse Kvaliteediagentuuriga  
4. Jooksvad küsimused 

 

1.  Hoolekogu tegevuskava, eesmärgid ja koosolekute ajad 2024-2025 õppeaastal 

a) Hoolekogu esimees Cäty Õunloo tegi ettepaneku valida hoolekogule aseesimees ja 
koosolekute protokollija. Avalikul hääletusel valiti aseesimeheks Kristel Vahemaa ja 
protokollijaks Krista Kohtla.  

b) Koosolekute ajakava kohta tegi kooli direktor Kristo Matson järgmised ettepanekud: 
Koosolekud võiksid toimuda 4 korda õppeaastas, vajadusel võib ka rohkem. Õppeaasta alguses 
toimus hoolekogu koosolek 27. augustil. Käesoleva koosolekuga koos võiksid järgmiste 
koosolekute toimumise aegadeks olla: 20. jaanuar 2025; 10. aprill 2025;  juunis (vajadusel). 

Lepiti kokku, et hoolekogu koosolekute protokollid tehakse lastevanematele kättesaadavaks 
kooli koduleheküljel mõistliku aja jooksul peale koosoleku toimumist. 

Kooli direktor tutvustas hoolekogu tööks vajalikku abimaterjali „Hoolekogude abimees“, Irma 
Väre, 2024. 

c) 2024-25 õppeaasta hoolekogu kõige olulisem eesmärk ning tegevus on osalemine Eesti 
Hariduse Kvaliteediagentuuri (HAKA) uuringus. 

 

 

https://live.s3.teliahybridcloud.com/s3fs-public/inline-files/Eesti_%C3%9Cldharidukoolide_hoolekogude_abimees_A4_.pdf
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2. Ülevaade kooli ja lasteaia eelarvest 

Kooli direktor tegi ülevaate kooli ja lasteaia eelarve hetkeolukorrast ning ka eelarve prognoosist 
2025. aastaks. Vaatamata pingelisele majanduslikule seisule on olukord siiski hea. Seoses 
vilistlaste kokkutuleku ja kooli 340.aastapäeva tähistamisega seotud kulutustega tuli aasta teises 
pooles majanduskulusid kokku hoida. Õpilaste KIK väljasõidud on jagatud kogu õppeaasta 
peale, edasi on lükatud remondi- ja hooldustöid, samuti lükkus loodusainete klassi tõmbekapi 
ehitus tulevikku. 

Koolis ja lasteaias töötab kokku 42 inimest. Kui taandada õpetajate koormused 
täisametikohtadeks (21 kontakttundi nädalas), on koolis 15 õpetaja ametikohta, sealhulgas 3 
vanemõpetajat. Võrreldes 2023. aastaga on 2024. a palgafond suurenenud 8%, moodustades 
985 800 € ja majanduseelarve 6% moodustades 233 840 €, kokku 1 219 640 €. Alates käesoleva 
aasta 1. augustist tõusid lasteaia õpetaja abide töötasu ning alates 1. septembrist kooli õpetaja 
abide töötasu. Täitmata on kaks ametikohta – logopeed (koormus 0.5) ja psühholoog (0,25). 

2025. aastal palgafond mõnevõrra suureneb, see sõltub üleriikliku haridusleppe 
allkirjastamisest ning õpetaja karjäärimudeli kinnitamisest, milles on erinevad palgaastmed. 
Lääne-Harju vallavalitsus on andnud teada, et plaanivad vastavalt haridusleppes esitatud 
õpetajate palgamudelile hakata vanemaõpetajaid vallas tasustama 1,1 palgakoefitsiendiga. 
Majanduseelarvesse on 2025. aastaks prognoositud 7% tõus võrreldes 2024. aastaga – 
majanduseelarve on 252 880 €, sealhulgas lasteaia moodulmaja renditasu (Cramo). 

2023/2024 õppeaasta suurim investeering oli kooli õueala valmimine maksumusega ca 30 000€. 
Käesoleva aasta sügisel valmis mänguväljak endisele lasteaia mänguväljakule maksumusega 
ca 22 000€. Mõlemaid investeeringud on rahastatud valla eelarvest, sest on ühtlasi avaliku 
ruumi ja heaolu parandamine. 2024. aasta sügiseks on kavandatud ka vana lasteaia mängumaja 
renoveerimine, need kulud kaetakse kooli majanduseelarvest (ca 1500€). 2025. aastaks on 
planeeritud (pole veel valla eelarvega kinnitatud) järgmised investeeringud: pesuruumide 
siseuksed (3tk) maksumusega ca 1500€, koridoride valgustid ja üleminek LED-dele (ca 6500€) 
ning ühe klassi lauad-toolid (ca 3000 €). 

Õpetajatele ning 5.-9.klassi õpilastele on õppetöö tõhustamiseks ostetud litsentsid 
elektroonilises õppekeskkonnas Opiq. 

 

3. Kooli hariduskvaliteedi hindamine 

Sellel õppeaastal viiakse koolis läbi Eesti Hariduse Kvaliteediagentuuri uuring, mille 
eesmärgiks on koostada kooli (kool ja lasteaed – üks õppeasutus) eneseanalüüs, mida saab 
kasutada sisendina ka uue arengukava koostamisel. Praegune kooli arengukava on koostatud 
perioodiks 2021-2025.  Kvaliteedi hindamise mudel koosneb üldhariduskooli eneseanalüüsist, 
väliste ekspertide tagasisidest, parendustegevuste kava koostamisest ja järeltegevustest. On 
koostatud tegevuskava kooli ja lasteaia eneseanalüüsi koostamiseks ajavahemikus november 
2024 kuni september 2025. Risti Kooli mentoriks on Häädemeeste Keskkooli direktor Aule 
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Kink. 18. septembril 2025 lõpeb uuring Risti Kooli, HAKA ja kooli pidaja ühise ümarlaua ja 
parendustegevuste kava ülevaatamisega. 

Hoolekogu liikmed arutasid, milline oleks lastevanemate kaasatus läbi hoolekogu selles 
eneseanalüüsis: 

• Jaanuarikuu hoolekogu koosolek 
• Hindamiskriteeriumid nr 2, 4, 5: 

Hindamiskriteeriumid: 

Nr 2. Õppimise ja õpetamise protsessis arvestatakse iga õppija eripära ning toetatakse 
tema terviklikku arengut. 

Nr 4. Kooli väärtused ja toimimise põhimõtted on kokkulepitud ja järgitud. 

Nr 5. Kooli juhtimine on koostöine, arengule suunatud ning kogukonnaga arvestav. 

HAKA hindamismudeliga saab tutvuda aadressil:  

https://haka.ee/uldhariduse-kvaliteedi-edendamise-mudel/ 

 

 

3. Kohapeal algatatud  ja jooksvad küsimused 

1. Hoolekogu liikmed tõstatasid küsimuse järgmisest aastast kehtiva lasteaiatasu kohta, millele 
kooli direktor vastas, et lasteaiatasu muutus sõltub sellest, kas alampalga määra riiklikult 
tõstetakse või ei. Vastav info on lasteaia vanematele edastatud 16.09.2024 e-kirjaga. 

2. Koolis viiakse läbi Tervise Arengu Instituudi poolt küsitlus koolitoitlustamise kohta. 
Uuringus osalevad 3., 6., 9. klassi õpilased ja toitlustamisega seotud töötajad. 

3. 9. novembril toimunud Mardilaat oli väga edukas – õpetajate kohviku ja õnneloosiga teeniti 
668 eurot, mida kasutatakse õpilastele õues kasutatavate õppevahendite ja vaba aja veetmise 
vahendite soetamiseks. 

4. Lasteaia remonditööde käigus parandatakse vundamendi konstruktsiooni ning katust. Tervel 
koolihoonel puhastati vihmaveerennid ja eemaldati korstna otsast kurepesa. 

5. Jätkuvalt otsitakse koolile ja lasteaiale logopeedi ning psühholoogi. 

 

Koosoleku juhataja: Cäty Õunloo                                   Koosoleku protokollija: Krista Kohtla 

   (allkirjastatud digitaalselt)        (allkirjastatud digitaalselt) 

 

https://haka.ee/uldhariduse-kvaliteedi-edendamise-mudel/

